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W nawiqzaniu do wcze(niejszej interpelacji ponownie w imieniu
Rodzinnych Ogrod6w Dziafkowych ,,KtOS" i mieszka6c6w proszq o pilnq
naprawq po okresie zimowym ubytk6w, dziur, nier6wno6ci w ul. Spokojnej
zwfaszcza odcin ka drogi gruntowej.

Dziafkowicze i mieszkadcy oczekujq pilnej oraz dobrej, fachowej a przede
wszystkim skutecznej naprawy ul. Spokojnej.
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